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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ardalan Shekarabi (S)

2020/21:198 Bidrag till föräldrar till barn med funktionsnedsättning

Färsk statistik som Försäkringskassan tagit fram för SVT visar att drygt 7 800 
föräldrar till barn med funktionsnedsättning har fått sänkta eller indragna bidrag 
efter förra årets vårdbidragsreform. 

Syftet med reformen var att skapa ett mer sammanhållet ersättningssystem där 
bidragen skulle vara mer förutsägbara. Nu larmar intresseorganisationer men 
också Inspektionen för socialförsäkringen att de nya bidragen kan innebära en 
lägre ersättning för många föräldrar till barn med funktionsnedsättning.

Det är uppenbart att reformen slagit hårt mot barn med funktionsnedsättning, 
vilket är helt oacceptabelt.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Ardalan Shekarabi:

 

Vad tänker statsrådet göra för att ersättningssystemet med bidragen inte ska 
fortsätta drabba föräldrar till barn med funktionsnedsättning genom sänkt eller 
indraget bidrag?

………………………………………

Carina Ståhl Herrstedt (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-10-14
Besvaras senast
2020-10-21 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


